
Zápis zo zasadnutia Správnej rady Maratónskeho klubu Košice 

č. 1/2023 z 4.3.2023, Žriedlová 30, Košice 

Prítomní: Ján Dvonč, Ing. Jozef Klink, Ing. Branislav Koniar, JUDr. Ingrid Ney, PhD., Ing. Radovan Sidor, Ing. 

Ján Sudzina  

Ospravedlnili sa: Jozef Sciranko, 

Za DR MKK: Ing. Miroslav Orság 

Program SR MKK 
1. Kontrola plnenia úloh 
2. Správa Manažmentu MMM 
3. Informácia o plnení rozpočtu  
4. Rôzne  

 
V úvode zasadnutia sa uskutočnilo hlasovanie o programe SR MKK. SR MKK jednohlasne schválila 

predložený program SR MKK. 

Číslo Úloha Termín Zodpovední Poznámka 

2205 

Spracovať dve alternatívy vizualizácie priestoru nám. MMM s 
umiestnením plakety na podstavci busty a poslednom 
pylóne. Poslať vizualizácie členom SR MKK a následne 
rozhodnúť o vhodnom umiestnení plakety. 

Najbližšie 
SR Sudzina, Koniar 

diskusia k 
umiestneniu trvá 

2206 Stanoviť vhodný termín inštalácie a odhalenia plakety 
Najbližšie 

SR Sudzina, Koniar trvá 

2209 

Osloviť archív mesta Košice a múzeá so žiadosťou o 
spoluprácu pri spracovaní archívnych materiálov a zistiť, či 
mestský archív má záujem o uloženie týchto materiálov priebežne Sudzina, Klink dlhodobá 

2211 
Osloviť všetky relevantné inštitúcie s informáciou o príprave 
100. výročia maratónu v Košiciach. priebežne Sudzina, Koniar dlhodobá 

2213 

požiadať p. Mariana Lukáča, aby svoj diskusný príspevok 
z VZ MKK 18.8.2022 opätovne predložil SR MKK na 
prerokovanie, nakoľko sa uvedený príspevok nedostal do 
podkladových materiálov a nepodarilo sa ho dohľadať. 31.10. Sudzina  Uzavrieť, nová úloha 

2216 
Uskutočniť stretnutie s p. Račkom vo veci dohody o odkúpení 
busty A. Bikilu. priebežne Sudzina, Koniar, Klink  trvá 

2217 
Spracovať podrobný rozpočet MKK a MMM k 31.12.2022. 
Pracovnú verziu predložiť na najbližšie SR a DR MKK 

Najbližšie 
SR Koniar  Odovzdaný, uzavreté 

2219 

Na zasadnutiach SR MKK pravidelne informovať o postupe 
prác, spracovávaní a triedení archívnych materiálov v archíve 
Maratónskeho klubu a MMM. priebežne Sidor, Dvonč  Dlhodobá  

2220 
Osloviť možných dodávateľov na spracovanie repliky WA 
Herritage. priebežne SR MKK  trvá 

 

K bodu 1. Kontrola plnenia úloh 

2213: p. Lukáč nedodá príspevok, uviedol, že v ňom išlo o vyčíslenie nákladov podujatí v roku 2021.  

p. Sidor navrhuje naformulovať stanovisko k uvedenej téme a zaslať ho p. Lukáčovi. 

 

Uznesenie k bodu 1: 

SR MKK berie na vedomie: trvanie úloh č. čiastočne 2205, 2206, 2209, 2211, 2216, 2219 a uzatvorenie úloh 

č. 2213, 2217 

 

SR MKK ukladá: 

Úloha č. 2301: Spracovať tabuľkovo náklady a výnosy aktivít v rok 2021, okrem MMM a zaslať p. Lukáčovi. 

T: 31.5. , Z: Koniar 

 

K bodu 2: Správa Manažmentu MMM 

P. Koniar predložil písomnú informáciu – Správa Manažmentu MMM, ktorú doplnil o ústny komentár 

Súčasťou dokumentu sú nasledovné témy: 

- Stav registrácie MMM k 3.3.2023 – 11298 účastníkov 
- Projektovaný počet 12000 registrovaných / 9400 na štarte / 40% nárast 
- Marketing a PR 
- Protokol 
- Kongres AIMS 
- Posol mieru – inštalácia 30.6. al. 1.9. 



- WA Heritage – odhalenie v sobotu 30.9. 
- Európsky parlament a MMM – promo výstava v Štrasburgu. Otvorenie 11. – 12.9. 
- Jubilejná výstava vo Vsl. Múzeu  
- Technicko – športová oblasť MMM 2023 

Meranie trate MMM – termín stanovený na 28.5.2023 
Rokovanie s dodávateľmi 
Príprava dokumentu a úloh „Veľký maratón 2023“ – zmeny, plánovanie kapacít pre 10000 účastníkov 
Anketa medzi účastníkmi Maratón a Polmaratón 2022 
Príprava na prácu s hybridnými výsledkami – gun time/net time 

- Športová časť MMM 2023 
Definovanie podmienok pre elite, výšenie odmien v roku 2023 
Obhájiť pozíciu TOP 20 world 
Ľudské zdroje  

Posilnenie tímu PPK/MKK – Sandra Fedoríková – full time  

Potvrdzovanie členov OV MMM 

Posilnenie tímu protokol 

- Rôzne 
MS v atletike v Budapešti  

Maratónsky oheň z Atén 

Diskusia: 

Viacero pretekárov sa informuje, či je možné, aby boli klasifikovaný v disciplíne polmaratón, ak sú prihlásení 

na Maratón, ale rozhodnú sa ukončiť preteky na polmaratóne. 

p. Koniar: vyžiadal k tejto téme stanovisko od Slovenského atletického zväzu, ktorý uviedol, že pretekár je 

klasifikovaný vždy v disciplíne, v ktorej odštartoval.  

p. Klink navrhuje doplniť do propozícií informáciu, že pretekár, ktorý odštartuje v disciplíne Maratón a odbehne 

len Polmaratón bude uvedený vo výsledkoch MMM ako DNF (nedobehol do cieľa) 

p. Klink upozornil pri diele Posol mieru treba riešiť spôsob upevňovania medailí. 

p. Sidor sa zaujímal ako bude riešené poďakovanie partnerom projektu 

p. Koniar informoval, že vo veci vytvorenia repliky WA Heritage bol oslovený Vladimír Račko. Odhalenie by 
malo byť súčasťou zapálenia ohňa. 

p. Klink sa stretne s p. Račkom a dohodne s ním harmonogram príprav repliky. Informoval o stretnutí s s p. 

Bodňanským, navrhol vyrezávanie lúčom.  

p. Dvonč sa informoval o stanovení termínu otvorenia výstavy vo Vsl. múzeu, návrh je na začiatok septembra  

p. Klink navrhuje ďalšie stretnutie vo Vsl. Múzeu pre dohodnutie postupov 

 

p. Sudzina: zachytil informácie o nedostatku ubytovacích kapacít v meste počas maratónskeho víkendu. 

Navrhol riešiť záchytné parkoviská (Steel aréna, Tesco) a kyvadlovú dopravu. 

p. Sidor uviedol, že problém parkovania počas MMM bol otvorený aj políciou, je nutné to riešiť. 

p. Koniar navrhuje riešiť maratónsky oheň z Atén až v budúcom roku. Tému otvorí na sympóziu v Aténach. 

p. Ney navrhuje možnosť mimoriadneho vlaku z Prešova 

p. Koniar uviedol možnosť vypravenia vlaku cez Slovensko, ktorý by mal byť riešený ZSSK a KSK 

 

Uznesenie k bodu 2: 

SR MKK berie na vedomie predloženú Správu Manažmentu MMM k 3.3.2023 

 

K bodu 3: Informácia o rozpočte za rok 2022. 

P. Koniar predložil rozpočet k 31.12.2022 a projekciu rozpočtu na rok 2023 s ústnym komentárom. 

Informoval, že čakáme na finálny prehľad od Finexpertu a uzatvorenie Daňového priznania, ktoré plánujeme 

podať v riadnom termíne. Stretnutie s Finexpert je plánované na 14.3.  

Prvý pohľad na rok 2023 

Cieľom je výraznejšie investovať a nastaviť si rezervu na rok 2024. 

Väčšie výdaje sa očakávajú v protokole, marketingu, vybavení pretekárov a hostí. Taktiež sa plánuje viac 

sprievodných podujatí, navýšenie ľudských zdrojov a admin.  

 

 



Diskusia: 

p. Klink: navrhuje, aby boli všetky aktivity 100. ročníka predstavené členom MKK, preto navrhuje termín VZ 

MKK na jún 2023. 

p. Koniar: navrhuje informovať členov MKK o aktivitách listom a VZ MKK aj s vyhodnotením uskutočniť 

v decembri. 

p. Sudzina taktiež navrhuje VZ MKK až v decembri 

p. Sidor navrhuje pre členov MKK zakomponovať rôzne pozvánky, napr. návštevu výstavy, Pasta party, 

koncertu a pamätný balíček k výročiu, a pod. 

p. Koniar skôr navrhuje členov MKK pozvať na všetky aktivity v rámci podujatia a následne pripraviť 

vyhodnotenie pre členov MKK po MMM, príp. tiež pozvanie na premiéru pripravovaného filmu. 

p. Sidor navrhuje pripraviť list prezidenta členom MKK s informáciami k 100. výročiu MMM.  

 

Uznesenie k bodu 3: 

SR berie na vedomie informáciu o aktuálnom rozpočte za rok 2022 a návrh rozpočtu pre rok 2023 

a informáciu o plánovanom podaní daňového priznania v riadnom termíne. 

 

K bodu 4: Rôzne 

1. Maratónsky dom – ústna informácia. Nie sú žiadne nové informácie o ďalších krokoch.  
p. Klink navrhuje informovať sa o aktuálnom stave na relevantných miestach 
 

2. Archív a činnosť pracovnej skupiny.  
P. Dvonč informoval o činnosti pracovnej skupiny Archív MKK. Uviedol, že zbierajú ďalšie medaile pre dielo 
Posol mieru. Informoval o chybách v dátach k MMM na wikipédii. 
Oslovil Petra Poláka, ktorý má zaujímavé materiály vo svojej zbierke k MMM.  
p. Koniar považuje za cennejšie natočiť rozhovor s dlhoročnými maratóncami, ktorí by vyrozprávali svoj 
maratónsky príbeh. 
p. Sidor navrhuje vyčlenenie finančných prostriedkov na získavanie takýchto materiálov do archívu MKK 
a ich dokumentovanie (napr. krátky film, nafotenie) 
Informoval o plánovanom stretnutí na Hrešnej, 21.3.2023 o 16:00 na počesť Milana Furína. 
Požiadal o schválenie príspevku na občerstvenie pre účastníkov podujatia. 
 

3. V súdnom spore so Štefanom Daňom neboli predložené v období od 9.12.2022 žiadne nové skutočnosti. 
Bolo doručené ďalšie dožiadanie materiálov s termínom do 10 dní, ktoré bolo doplnené. Žalobca začal 
kritizovať pomery v orgánoch MKK. MKK požiadal o návrat k meritu veci.  
 

4. Zmena stanov – zmena sídla MKK 
p. Kopcsayová informovala o postupe a aktuálnom stave aplikácie zmeny sídla Maratónskeho klubu Košice  
 

5. Predlženie termínu splatnosti členského príspevku MKK za rok 2022 do termínu 28.2. 2023 
 

6. Informácia o uskutočnení prolongácie členstva MKK v Slovenskom atletickom zväze na rok 2023. 
 

7. Kauza Vladimír Račko vs. Martin Račko 
p. Sudzina informoval o konzultácii s právnikmi, ktorí uviedli, že MKK nie je povinný vo veci nereagovať.  
p. Klink navrhuje pripraviť krátku odpoveď s informáciou, že MKK ďalej do rodinného sporu vstupovať 
nebude. 

 
8. Vlak do Turne – návrh termínu 

p. Sudzina osloví starostu a dohodne termín. Informoval, že v roku 2024 by sa akcia mala konať 27.10.,  
Do budúcna navrhuje jarný termín akcie, pred KPHM. 
p. Dvonč navrhuje termín 4.9., nadviazať na vernisáž výstavy 

 
9. P. Sidor informoval o príprave projektu pamätnej monumentálnej maratónskej maľby k 100. výročiu MMM – 

Viktor Fehér. Plánovaná realizácia v máji 2023 na stene vybranej budovy na maratónskej trati. Rozpočet 
projektu je stanovený na 12350,- €. Autor požiadal o finančný príspevok od MKK. 
p. Sudzina s podporou projektu súhlasí. 

Hlasovanie za finančný príspevok Maratónskeho klubu Košice k realizácii predmetnej maľby vo výške 

4000,- €:  

Ano - 6, Nie - 0, Zdržalo sa – 0 

Návrh na finančný príspevok bol jednohlasne schválený. 



Uznesenie k bodu 4: 

SR MKK berie na vedomie: 

1. Informácie vo veci Maratónskeho domu 
2. Informáciu o činnosti pracovnej skupiny Archív MKK a plánovanej akcii na chate Hrešná 
3. Informáciu o postupe súdneho sporu s p. Štefanom Daňom  
4. Informáciu o postupe aplikácie zmeny sídla MKK 
5. Informáciu o prolongácii členstva MKK v Slovenskom atletickom zväze 
6. Informáciu o príprave akcie Vlak do Turne n. Bodvou 
7. Informáciu o príprave projektu pamätnej monumentálnej maratónskej maľby k 100. výročiu MMM 

 
SR MKK schvaľuje:  
1. Postupné spracovanie dokumentácie zaujímavých účastníkov MMM a súhlasí s príspevkom na 

občerstvenie pre účastníkov stretnutia na Hrešnej 
2. SR MKK schvaľuje termín predlženie splatnosti členského príspevku MKK za rok 2022 do termínu 28.2. 

2023 
3. Vyčlenenie 4000,- € na projekt pamätnej monumentálnej maratónskej maľby k 100. výročiu MMM 

a navrhuje vyžiadať detaily projektu a nastaviť harmonogram ukončenia projektu najneskôr do 31.8.2023 
 

SR MKK ukladá: 

Úloha 2302: Vyžiadať si stanovisko o aktuálnom postupe kompetentných inštitúcií a kontaktovať zástupcov 

mesta Košice a K13 v téme ďalšieho postupu v otázke Maratónskeho  domu 

T:priebežna  Z: Koniar, Sudzina 

Úloha 2303: Rozoslať členom MKK pozvánku na Hrešnú 

T: 10.3., Z: Sidor, Kopcsay  

Úloha 2304: Sformulovať odpoveď na výzvu advokáta p. Martina Račka v zmysle, že predmetné dielo je 

autorsky vysporiadané, dokumenty sú interného charakteru a MKK bude vo veci ďalej reagovať iba na výzvu 

súdu. 

T: 31.3.2023  Z: Sudzina, Klink 

 

 

Zapísala: Miriam Kopcsayová ....................................... 

 

Overil: Ján Sudzina .......................................... 

 

 

 


